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Είναι πρόσωπο

Είναι 

μεγάλο πράγμα να βιώνεις την αλήθεια· και η αλήθεια ξέρετε δεν είναι μία ιδέα ή 
μία φιλοσοφία. Η αλήθεια είναι πρόσωπο, είναι ο Θεός. Ο Ίδιος ο Χριστός δεν είπε; 
«Εγώ ειμί η οδός, η αλήθεια και η ζωή».

https://www.pemptousia.gr/?attachment_id=104186
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